

Referat fra styremøte 3/2021/2023



- Tidspunkt:** 4. januar 2022 kl. 18.00-20.04
Sted: Teams
Til stede: Anne Løndalen, leder
 Rut Evy Pettersen, nestleder
 Stein Erik Ansethmoen, styremedlem
 Martin Hetland, styremedlem
 Tone Røksund, styremedlem og BU voksen
 Frøydis Thorsen, varamedlem
 Jannik Johansen, BU ungdom (frem til 19.00)
 Hanne Brede, BU barn
 Lovise Bungum, Troppsgymnastikk
 Tor Einar Refsnes, Turn menn (fra kl. 19.49)
 Siv Rita Eikeskog, Turn kvinner
 Reidun Skretting, Utdanning
 Anne-Kristin Sollid, ansatt
- Forfall:** Kjetil Dyngeland, varamedlem
 Cathrine N.N. Lanne, RG

Sak	Saksinnhold	Ansvar
24/2021/2023	Protokoll 2/2021/2023 ble godkjent uten merknader.	
25/2021/2023	Oppfølging av saker *Årsrapporter – dokumentet ligger klar til utfylling på Teams. Det vil bli en samling for styret og utvalgsmedlemmer den 22. januar, der en jobber med rapportene. Vi starter kl. 10, og avslutter med lunsj kl. 13. Innkalling kommer på egen e-post. Anne-Kristin booker hotell og tar imot påmeldinger. *Avlysning av USK og trenersamling – begge arrangement ble avlyst pga. liten påmelding og nye koronarestriksjoner. Vi vil prøve å få til en trenersamling i vår.	Utvalgsledere Anne-Kristin Styret
26/2021/2023	Gjennomgang og tilbakemelding på nytt høringsutkast for Strategisk plan og nye handlingsplaner. Høringsnotatene ble gjennomgått. Det vil bli sendt en tilbakemelding på noen av handlingsplanene/kapitlene. <u>Bredde:</u> Styret er kritiske til bruken av prosentvis økning. Hva er utgangspunktet? Prosent av hva? Er aldersgruppen 0-5 år uteglemt, under punkt 2 «Økning i antall..»? <u>RG:</u> Her er det egne mål for verdiarbeid. Siden vi har en egen plan/kapittel for verdiarbeid, bør det favne om RG også, og kan fjernes her. <u>Troppsgymnastikk:</u> Ønsker ikke prosentmål, kun økning. <u>Kompetanse:</u> Hvor ligger ansvaret for lokale kurshelger/idekurs, hos krets eller forbund? Kan krets være medarrangør? Kan dette stå under ansvarsfordelingen for krets? Kretsen er usikker på om de fortsatt vil stå som arrangør av kurs med denne oversikten. Er tanken å overføre dette til forbundet, også økonomien? <u>Organisasjon:</u> Det ser ut som om at et mål er tatt med i «Bakgrunn», i 2. avsnitt. Bør dette flyttes? I 2. avsnitt under	Anne/ Anne-Kristin



	<p>«Bakgrunn» bør «organisasjon» byttes med særforbund. I det hele stilles det spørsmål hva som menes med organisasjon i denne sammenheng. Bør dette defineres tydeligere?</p> <p><u>Klubb/lederutvikling:</u> I første «Overordnet mål», må «folk» byttes med mennesker eller personer. En bruker forkortelsene IK og SF, uten at disse er med i forkortelsene først i handlingsplanene, side 1. Disse bør inn sammen med de andre forkortelsene.</p> <p>Generelt ønskes det at alle kapitler/områder i planen får samme mal.</p>	
27/2021/2023	<p>Regnskapsrapport pr. 30.11.2021 var lagt i Teams før møtet. Det ble en rask gjennomgang i møtet. Vi går mot et solid overskudd, pga. mindre aktivitet enn forventet.</p>	
28/2021/2023	<p>Representasjon vår 2022 – se terminliste</p> <p>Turntreff 1. – 4. trinn, 05.02</p> <p>Sandnes: Martin Hetland, kretsstyret</p> <p>Sola: Hanne Brede, BU barn</p> <p>Troppsgymnastikksamling, 05.02: Lovise Bungum, tropp</p> <p>Fellestrening LTS, 27.02: Tone Røksund, BU voksen</p> <p>Ingeborgpokal tropp, 12.–13.03: Lovise Bungum, tropp</p> <p>Gymcup, 19.03: Anne Løndalen, kretsstyret</p> <p>Ingeborgpokal RG, 19.-20.03: Frøydis Thorsen, kretsstyret</p> <p>2. seriekonkurransen tropp, 30.04-01.05: Lovise Bungum, tropp</p> <p>BTF, 21.-22.05</p> <p>Åkra: Frøydis Thorsen, kretsstyret</p> <p>Havørn: Rut Evy Pettersen, kretsstyret</p> <p>Kretsturnstevnet for voksne, 11.-12.06: Tone Røksund eller Synnøve Obrestad Skrettingland, BU voksen</p>	
29/2021/2023	<p>Utvalgene orienterer</p> <p>*BU ungdom: Første trening for kretstroppen som skal på Landsturnstevnet, ble gjennomført i helgen.</p> <p>*BU voksen: Foreløpig er det få påmeldte til gjennomgangen av Landsturnstevneprogrammet. Tone sender en påminnelse til aktuelle trenere.</p> <p>Det blir ett-dagsstevne på Nærbø i 2023. Dato er satt til 11. juni. Tone sørger for kontraktsignering. Anne-Kristin sender henne kontraktsutkast.</p> <p>*BU barn: Hanne har vært i dialog med arrangør av BTF i 2022. Kretsen er tydelige på at vi planlegger arrangementene som om at de skal gjennomføres. Dette formidles videre til arrangørene.</p> <p>*Tropp: Det blir 2 konkurranser i vår. Det blir også en egen samling for trenere og gymnaster for klubber som ikke er aktive på konkurranser i kretsen pr. nå.</p> <p>*Turn kvinner: Det var en travel høst. En er i gang med forbundsdommerkurs (2 webinar er gjennomført). Sesongen planlegges som normalt, med en samling i jan./feb. som er avlyst.</p> <p>*Utdanning: Trener 1, som starter 7. jan. gjennomføres som planlagt, med kun 11 påmeldte deltakere. Det er liten påmelding på kursene som skal gjennomføres i januar. En har utvidet påmeldingsfristen og sendt ut purringer via nyhetsbrev og Facebook. Utvalget følger med på situasjonen og har dialog med kompetanseavdelingen og Anne-Kristin.</p> <p>*Turn menn: Utvalget ønsker å omdisponere midlene på</p>	<p>Tone</p> <p>Anne-Kristin</p> <p>Hanne</p> <p>Reidun</p> <p>Tor Einar</p>

	budsjettet for 2022, inkl. Landsfinalen. De lager et forslag til styret, før møtet på Sola 22. januar.	
30/2021/2023	<p>Eventuelt</p> <p>* Det er pr. dags dato få søkere på stipendene vi har lyst ut. Det ble sendt ut purring rett før jul. Husk å minne klubbene på dette!</p> <p>*Innkalling til RIKs ting: Vi har mottatt denne. Anne og Rut Evy ønsker å delta. RGTK har tre stemmer. Vi tar opp igjen saken på neste styremøte. Påmeldingsfristen er 1. mars.</p> <p>*Kandidater til styret i RIK: Valgkomiteen har bedt om innspill til kandidater. RGTK har forslag på en kandidat, som vil bli sendt inn før fristen 28. januar.</p> <p>*Forbundstinget blir på Sola 29. april til 1. mai.</p> <p>*Brusand TF er nedlagt og gått inn som en gruppe i Brusand IL.</p>	

Ref.:
Anne Kristin Sollid
Organisasjonskonsulent

